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Zápisnica 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 27. 3. 2024 o 17:00    

v KD v Zlatovciach. 
 

Prítomní poslanci: Martin Barčák, Ing. Ladislav Paška, Mgr. Ľubomír Vavruš 
Neprítomní poslanci ospravedlnení: JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, Ing. Tomáš Vaňo,  

Ing. arch. Pavol Guga  (garant VMČ Západ)     
Karol Olešák    (Mestská polícia) 

1. Otvorenie     

Zasadnutie VMČ Západ otvoril pán Martin Barčák, poverený vedením zasadnutia predsedom

 

VMČ. Privítal všetkých zúčastnených. Skonštatoval, že VMČ Západ je uznášaniaschopný, sú 
prítomní 3 členovia z 5. 

Navrhnutý program zasadnutia: 

1. Otvorenie. 
2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov. 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
4. Požiadavky občanov a poslancov. 
5. Rôzne. 
6. Záver. 

2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov   

2.1  
Mesto Trenčín má v súčasnosti uzatvorenú Zmluvu o podmienkach výstavby prístreškov na 

autobusových zastávkach a o recipročnom umiestnení a prevádzkovaní reklamných zariadení, 
stavieb pre reklamu a reklamy na mestských pozemkoch so spoločnosťou euroAWK, spol. s r.o. 
Bratislava v znení jej dodatkov č. 1 až č. 11 a jej príloh.  

Na základe dohody zmluvných strán je potrebné vykonanie nasledovných zmien:  
Príloha č. 9-1 k Dodatku č. 4 Zmluvy – Zoznam existujúcich autobusových prístreškov, do 

ktorých spoločnosť osadí reklamné zariadenie typu citylight: 
prenájom pozemkov – časť CKN parc.č. 1904/360 zast. plocha a časť CKN parc.č. 

1904/358 zast. plocha (Ul. Na vinohrady), k.ú. Zlatovce, pre euroAWK, spol. s r.o., za účelom 
umiestnenia reklamného zariadenia typu citylight, za cenu nájmu 0,03 €/ks/rok, na dobu určitú do 
31.12.2027, s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni, v ktorom bude zmluva zverejnená 

Odôvodnenie: Uznesením mestského zastupiteľstva bol schválený prenájom pozemku v 
k.ú. Kubrá – časť CKN parc.č. 2287/1, Ul. Kubranská v Trenčíne, za účelom umiestnenia 
autobusového prístrešku s osadením reklamného zariadenia typu citylight.  

Nakoľko v dotknutom autobusovom prístrešku nebolo možné umiestniť citylight z 
technických dôvodov, spoločnosť  v súlade s platnou zmluvou a z dôvodu zachovania jej 
reciprocity navrhla umiestnenie tohto citylightu ako samostatne stojaceho, a to na pozemok pri 
autobusový prístrešok nachádzajúci sa na ulici Na vinohrady. Odborné útvary Mestského úradu v 
Trenčíne nové umiestnenie citylightu odporučili. 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 3 za, odporúča prenájom predmetnej
 

nehnuteľnosti v zmysle predloženej žiadosti.  

2.2  
Žiadame Vás o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – pozemku v k.ú. Zlatovce, časť  C-

KN parc. č. 376/1 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 30 m2 evidovanej na LV č.1 ako vlastník 
Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, pre SPOLOČENSTVO VLASTNÍKOV BYTOV A NEBYTOVÝCH 
PRIESTOROV, Veľkomoravská 2165, 911 05 Trenčín, za účelom majetkovoprávneho 
vysporiadania pozemku pod existujúcou stavbou – presah obvodového plášťa v rámci obnovy 
bytového domu. 
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Ide o časť pozemku na ul. Veľkomoravská 2165 , nachádzajúci sa popri bytovom dome na, 
kde stavebník v súvislosti s realizáciou stavby „Obnova bytového domu a nové loggie Trenčín, ul. 
Veľkomoravská 2165“ realizoval obnovu resp. zateplenie obvodového plášťa bytového domu. Na 
základe porealizačného zamerania stavby bolo zistené, že samotné zateplenie bytového domu 
presahuje do pozemku vo vlastníctve Mesta Trenčín.  

Na základe vyššie uvedeného je potrebné pozemok pod zateplením majetkovoprávne
 

vysporiadať do podielového spoluvlastníctva vlastníkov bytov a nebytových priestorov 
Veľkomoravská 2165. 

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 18.01.2024 odporučili predaj časti 
pozemku. 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 3 za, odporúča predaj predmetnej nehnuteľnosti
 

v zmysle predloženej žiadosti.  

2.3  

Predkladáme požiadavku na určenie názvov 4 nových ulíc v mestskej časti Západ (k.ú.

 

Záblatie),  kde v  súčasnosti prebieha nová výstavba, preto je potrebné pomenovať 
novovznikajúce ulice. 

Zákon č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov v § 4 ods. 5 písm. 
a) bod 1. stanovuje určovať  názvy ulíc a iných verejných priestranstiev formou  všeobecne 
záväzného  nariadenia.     Podľa rokovacieho poriadku sa VMČ „vyjadruje k zmenám v 
pomenovaní  ulíc a iných verejných priestranstiev a navrhuje názvy nových ulíc a iných verejných 
priestranstiev v príslušnej mestskej časti“. 

Vzhľadom na uvedené v prílohách  predkladáme podklady k určeniu názvov nových ulíc a
 

zároveň  žiadame o prerokovanie uvedenej žiadosti na najbližšom zasadnutí VMČ. 

Zároveň Vám však dávame do pozornosti diskusiu, ktorá odznela na poslednom zasadnutí

 

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne, kde pán poslanec Ščepko navrhoval pomenovať niektorú z 
ulíc v mestskej časti Západ po pánovi Jánovi Komorovskom a zvážiť pomenovávanie ulíc po 
významných rodákoch. Zápisnica z MsZ je prístupná tu: https://trencin.sk/wp-
content/uploads/2023/10/Zapisnica-MsZ_2023-09-26-1.pdf (str. 300-302). 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 3 za žiada mestský úrad v Trenčíne
 

o vypracovanie a predloženie zoznamu významných osobností pochádzajúcich z mestskej 
časti Zámostie a zároveň aj zoznamu možných vhodných pomenovaní iného charakteru 
(zvierat, rastlín, prírodných prvkov alebo zemepisných názvov). Z tohto zoznamu bude VMČ 
vychádzať pri následnom určovaní názvov ulíc, pričom súhlasí aj s použitím mena Ján 
Komorovský pri názve niektorej z nových ulíc.  

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého riadneho zasadnutia 

3669/2023 - Pán Ševčík - Žiadam zverejniť dochádzku poslancov MČ Západ na riadnych i

 

mimoriadnych zasadnutiach VMČ v období január 2023 až január 2024. 
odpoveď: 
UUP - Účasť poslancov na jednotlivých zasadnutiach VMČ Západ je uvedená v zápisniciach 
z týchto zasadnutí, ktoré sú zverejnené na stránke mesta. 

3670/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď 3610: Prečo sa ešte nezačala diskusia

 

vo veci koncepcií kultúrnych domov na území mesta? V čom je problém začať túto diskusiu? 
odpoveď: 
KIC - Iniciátorom diskusie o koncepcii kultúrnych stredísk sú poslanci a odborníci z 
Finančnej a majetkovej komisie pri Mestskom zastupiteľstve Trenčín. Oni stanovia aj termín 
s ohľadom na rozsah ostatnej agendy, ktorú prerokovávajú. 

3671/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď 3611: Kedy teda plánujete zverejniť

 

nový grafikon MHD verejnosti na pripomienkovanie? 
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odpoveď: 
UM - Predpokladaný termín zverejnenia nového cestovného poriadku verejnosti by mal byť 
v máji. 

3672/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď: Nerozumiem odpovedi, že “V čase

 

tvorby PUM-u neboli známe možnosti vybudovania parkoviska pri žel. stanici Zlatovce...” Dátum 
spracovania PUM Trenčín je 30. júl 2021. V októbri 2020 bol v  miestnom týždenníku 
prezentovaný zámer mesta Trenčín vybudovať záchytné parkovisko 
(https://mytrencin.sme.sk/c/22502785/foto-pri-zeleznicnej-stanici-v-zlatovciach-postavia-velke-
bezplatne-parkovisko.html). Môžete prosím vysvetliť túto nezrovnalosť? 
odpoveď: 
UUP, UM - Príslušná informácia sa nedostala včas na správne miesto, covid množstvo vecí 
komplikoval. Takže ide o komunikačno - spracovateľskú disproporciu na strane 
príslušných odborných útvarov.. 

3673/2023 - Pán Ševčík - V nadväznosti na skutočnosti obsiahnuté v odpovedi ID 3612 sa chcem

 

spýtať: Po skončení nájomnej zmluvy medzi mestom Trenčín a ŽSR pripadne parkovisko ŽSR? 
Ak áno, je v rámci zmluvy zakomponované, že zostane parkovisko verejné? 
odpoveď: 
UMM - Nájomná zmluva s právom stavby uzatvorená medzi Mestom Trenčín a ŽSR je 
uzatvorená na dobu 15 rokov, s možnosťou jej predĺženia o ďalších 5 rokov. Pri ukončení 
nájomnej zmluvy, ak sa zmluvné strany písomne nedohodnú inak, je nájomca - Mesto 
Trenčín povinné odstrániť stavbu alebo stavbu bezodplatne previesť do vlastníctva štátu a 
správy ŽSR. 
V nájomnej zmluve nie je zakomponované, či v prípade prevodu stavby do vlastníctva ŽSR, 
zostane parkovisko verejné.. 

3674/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď ID 3613: Pod pojmom vedenie mesta

 

sa v tejto odpovedi vníma primátor mesta alebo to bolo rozhodnutie prednostu úradu či iného 
vedúceho útvaru? 
odpoveď: 
Kprim - O zapožičaní predmetného motorového vozidla Mercedes Benz Vito 115 CDI pre 
organizátorov festivalu Pohoda rozhodol primátor mesta. 

3675/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď ID 3613: Žiadosť organizátora bola

 

podaná písomne? 
odpoveď: 
Kprim - Žiadosť organizátora festivalu Pohoda bola podaná operatívne telefonicky 
primátorovi mesta. 

3676/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď ID 3613: Koľko kilometrov najazdilo

 

predmetné motorové vozidlo počas doby výpožičky? 
odpoveď: 
Kprim, UIS - Predmetné motorové vozidlo počas doby výpožičky najazdilo 2 488 km. 

3677/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď ID 3613: Požičalo mesto Trenčín

 

motorové vozidlo Mercedes Benz Vito 115 CDI za rovnakých podmienok aké boli uvedené v 
zmluve č. 1259/ 2023  aj iným organizáciám či len festivalu Pohoda? 
odpoveď: 
Kprim, UIS - Mesto Trenčín doposiaľ iným organizáciám ako festivalu Pohoda, za 
rovnakých podmienok aké boli uvedené v zmluve č. 1259/ 2023 dané vozidlo nepožičalo. 

3678/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka k odpovedi ID 3615: Ako mohla byť riadne vykonaná

 

zimná údržba na chodníku, ktorý je označený na obrázku šípkou, keď ešte vo večerných hodinách 
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tam bola námraza na celom chodníku (pozrite obrázok z miesta (fotené 24.1. o 18.00))? Tu žiadna 
čľapkanica nebola! 
 Takže sa opätovne pýtam, vykonala sa na predmetnom chodníku údržba v ten deň t.j. 24.1.2024, 
keď od rána do večera bola námraza a poľadovica na celom chodníku, ktorá limitovala chodcov? 
Tu predsa ide o bezpečnosť ľudí. Keby bola kalamita, tak by ste sa vyhovárali, že nie je vo vašich 
silách to spraviť všetko v časových limitoch, keď je tu námraza jeden deň, tak sa zase vyhovárate, 
že na druhý deň bude teplo a preto radšej nič neurobíte?   
odpoveď: 
MHSL - V odpovedi ID 3615 sa uvádza, že správa MK zásah zimnej údržby zastavila, čo 
znamená že na chodníkoch  druhej kategórie sa už výkon nerealizoval. 

3679/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď č. 3614: V mojej predošlej otázke som

 

mal na mysli chodník, ktorý je označený šípkou (pozrite obrázok) a ktorý uvádzate vo svojom 
Pláne zimnej údržby, že je zaradený do druhej priority, takže to nie je chodník TSK ako uvádzate 
vo svojej odpovedi. Preto Vás opätovne žiadam, aby bol preradený o stupeň vyššie a to do prvej 
priority. 
odpoveď: 
MHSL - V odpovedi č. 3614 sme reagovali na úsek komunikácie ktorá je bez chodníka 
nedopatrením. 
Uvedený chodník je v správe mesta a požadovanej zmene je možné vyhovieť v 
nasledujúcom zimnom operačnom pláne 2024/2025. 

3680/2023 - Pán Ševčík - Aké konkrétne opatrenia mestského kurátora môžeme očakávať v MČ

 

Západ v tomto roku? 
odpoveď: 
UUP - Mestský kurátor v spolupráci s Kreatívnym inštitútom Trenčín pripravuje Manuál 
reklamy a označovania prevádzok, ktorý by mal byť predstavený verejnosti v apríli a bude 
návodom, ako pracovať so súčasným grafickým dizajnom vo verejnom priestore. Manuál 
sa bude vzťahovať nielen na MČ Západ, ale celé mesto Trenčín. Ďalší dôležitý strategický 
dokument, na ktorého príprave sa počas tohto roka bude spolupodieľať mestský kurátor, je 
Manuál tvorby verejných priestorov mesta Trenčín, ktorý sa bude vzťahovať, samozrejme, 
aj na MČ Západ. Okrem toho sa pripravuje aktualizácia VZN o graffiti, ktoré bude mať 
celomestskú platnosť a v ktorom by mali byť vytipované lokality v rôznych mestských 
častiach vhodné na legálne realizovanie kreatívnych aktivít pouličného umenia. Čo sa týka 
konkrétnejších projektov súvisiacich s MČ Západ, tak mestský kurátor sa z pozície jeho 
agendy, ktorá zahŕňa umenie vo verejnom priestore a ďalšie vizuálne prvky verejného 
priestoru ako reklama, vizuálny smog, mestský mobiliár a pod. bude zaoberať umeleckými 
dielami v rámci pripravovaných investičných projektov na území MČ Západ ako napr. 
Trenčiansky Luh a Alúvium, alebo bude v pracovnej skupine, ktorá sa bude zaoberať 
participatívnym plánovaním revitalizácie vnútrobloku medzi ulicami Duklianskych hrdinov a 
Jána Hollého. 

3681/2023 - Pán Ševčík - Koľko finančných prostriedkov bolo vynaložených na mestské

 

investičné akcie v roku 2023 a koľko finančných prostriedkov na mestské investičné akcie plánuje 
mesto vynaložiť v roku 2024? 
odpoveď: 
UE - Na kapitálové výdavky bola v roku 2023 vynaložená čiastka 17,5 mi. EUR, v roku 2024 
je rozpočtovaná čiastka 84,8 milióna EUR. 

3682/2023 - Pán Ševčík - Kto kontroluje zametanie cyklotrás? Cyklotrasa Na Kamenci nebola

 

dostatočne dočistená. 
odpoveď: 
MHSL - Zametanie cyklotrás riadi a kontroluje správa miestnych komunikácií. V zimnom 
období, kedy má dodávateľ služby bežnej údržby prestavené stroje na zimnú údržbu, 
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realizujeme zametanie cyklotrás  v meste len našim  jedným typovo najmenším zametacím 
strojom, určeným primárne na chodníky. Nie je teda možné zametať nánosy posypového 
materiálu z komunikácií s výsledkom veľkého stroja ktorý je na tento účel používaný.   

3683/2023 - Pán Bundala - požadujem dokončenie chodníka na Brnianskej ulici zo smeru od

 

Mercedesu ku kruháču na Zlatovskej.   
odpoveď: 
UI - Na rekonštrukciu ďalšej etapy chodníka na Brnianskej ulici je potrebné schváliť 
mestským zastupiteľstvom potrebné finančné prostriedky, nakoľko takáto investičná akcia 
sa v mestskom rozpočte na rok 2024 nenachádza. 

3684/2023 - Občania - požadujeme dorobenie chodníka na Istebníckej ulici. Chodiť po chodníku

 

na vonkajšej strane cesty je nebezpečné, hlavne po zbúraní rodinného domu tam autá jazdia 
rýchlo, ľahko tam môžu dostať šmyk. Niekoľkokrát tam už zdemolovali plot. Ideálne by bolo 
namontovať spomaľovače alebo zabezpečiť častejšie meranie rýchlosti. 
odpoveď: 
UM, UI - Na vonkajšej strane oblúka je vybudovaný nový chodník, na opačnej strane cesty s 
budovaním chodníka neuvažujeme. Pre vybudovanie chodníka je potrebné začať 
objednaním projektovej dokumentácie, na ktorú nemáme v súčasnom rozpočte schválené 
financie.  
Istebnícka ulica je cesta III. triedy v správe ciest Trenčianskeho samosprávneho kraja. Pre 
osadenie spomaľovacích prahov je potrebný súhlas správcu cesty. Situáciu preveríme.. 

3685/2023 - Pán Jánsky - opätovne požadujem premiestnenie kontajnerov na sklo od KD na

 

Istebníckej na vhodnejšie miesto. 
odpoveď: 
USŽP - Už niekoľkokrát sme prechádzali danú lokalitu  aj s obyvateľmi tejto časti. Pre 
nádoby na sklo sa v tejto lokalite nenašlo iné vhodnejšie miesto. Aktuálne miesto 
považujeme za vhodné a donáškovo dostupné. V prípade, že máte konkrétny návrh na 
umiestnenie nádob na sklo, zašlite ho. Treba však rešpektovať vyhlášku k zákonu o 
odpadoch č. 371/2015, ktorá s účinnosťou od 1.1.2023 ukladá, aby sklo bolo dostupne v 
primeraných dostupných vzdialenostiach, max. do 150 m.  
To že využívajú nádoby na sklo aj občania „Súče“ je ničím nepodložená informácia. 
Občania Hrabovky, Súče majú vo svojich obciach urobené veľké hniezda na triedený odpad 
a cestou majú niekoľko oveľa ľahšie prístupných nádob na sklo. Ak aj by nádoby využívali 
prispievajú tým k vyššej miere triedenia nášho mesta a tým k nižším poplatkom za  
uloženie odpadov na skládke, takže by to bolo pre mesto len prínosné.. 

3686/2023 - Pán Jánsky - Kde budú umiestnené kontajnery na odpad pri jarnom a jesennom

 

upratovaní?  Pozemok pri ceste, ktorý na to slúžil doteraz mesto odpredalo. 
odpoveď: 
USŽP - Harmonogram jarného upratovania 2024 bude zverejnený v marcovom a v 
aprílovom INFO. Koncom marca bude zverejnený aj na webovej stránke mesta. V 
harmonograme sú uvedené všetky stojiská umiestnenia veľkoobjemových kontajnerov.  
Jarné upratovanie začína 13.4.2024 a trvá do 25.5.2024.. 

3687/2023 - Pán Jánsky - V akom stave je návrh celkového koncepčného dopravného riešenia

 

časti Istebník a Orechové (zjednosmernenie ulíc) ktoré sľúbil pred časom Ing. Hartmann? S touto 
koncepciou súvisí aj vybudovanie chodníka alebo parkoviska na Orechovskej ulici pri cintoríne. 
odpoveď: 
UM - Na požiadavku p. Jánskeho odpovedáme nasledovné: Zadanie projektu bolo 
prerokované s projektantom, súčasťou projektu je nový návrh dopravného režimu na 
priľahlých uliciach. Súčasťou projektu nie je návrh stavebných úprav v tejto lokalite. 
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3688/2023 - Pán Rožník - Požadujeme zrekonštruovanie ulice M. Kišša hlavne v úseku od MUDr.

 

Staňa po zdravotné stredisko. 
odpoveď: 
UI - Na zrekonštruovanie predmetnej komunikácie je potrebné, aby v mestskom rozpočte 
boli schválené potrebné finančné prostriedky, čo zatiaľ nie sú. Táto stavba je zaradená do 
zásobníka investičných akcií. 

4. Požiadavky občanov a poslancov. 

3744/2024 - Pani Jarábková :  Na rohu ulíc Pri parku a Ku kyselke nefunguje mestský rozhlas.

 

Prosíme o opravu. 

3745/2023 - Pani Mináriková : Prosíme zabezpečiť na zastávku MHD Rybáre informačné tabule

 

ako sú na ostatných zastávkach. 

3746/2023 - Pán Ševčík : Doplňujúca otázka k odpovedi ID 3678: Chápem to teda správne, že aj

 

napriek Vašej vedomosti, že chodníky v druhej kategórií chodníkov nie sú bezpečné ste ukončili 
výkon zimnej údržby? 

3747/2023 - Pán Ševčík : Doplňujúca otázka k odpovedi ID 3679: Takže vyhoviete tejto mojej

 

žiadosti a zaradíte predmetný chodník do prvej kategórie obslužnosti zimnej údržby 2024/25? 

3748/2023 - Pán Petrík : Na cyklotrase v priestore pod starým cestným, ako aj pod starým

 

železničným mostom, je pravý cyklopruh (v smere do Zamaroviec) v bezprostrednej blízkosti rieky, 
pričom hneď za hranou cyklotrasy sa nachádza prudký zraz, ako aj samotné koryto rieky (viď obr. 
č.1 a č.2).  
Oba tieto úseky sú veľmi nebezpečné okrem iného aj z dôvodu, že v tejto časti sa spája cyklotrasa 
a zjazd z hrádze. Taktiež orientáciu v danom priestore, najmä pre cyklistov, ktorí tieto úseky 
nepoznajú môžu komplikovať aj svetelné pomery, nakoľko samotný most vrhá tieň a v určitých 
situáciách, si cyklista, ktorý ide vyššou rýchlosťou nemusí všimnúť hroziace nebezpečenstvo.  
Aktuálne je pred oboma týmito úsekmi síce osadené dopravné značenie  upozorňujúce na 
„koniec“ resp. o pár metrov ďalej na „začiatok“ cyklotrasy, avšak tieto si cyklista, ktorý ide týmto 
úsekom prvýkrát, resp. v prípade, že  ide o dieťa, nemusí vzhľadom na vyššie uvedené všimnúť. 
Situáciu by riešilo osadenie zábradlia alebo iných bezpečnostných prvkov (minimálne v dĺžke, kde 
nie je za hranou cyklotrasy aspoň 1 meter široký bezpečný breh), ktoré by boli aspoň akousi optickou 
bariérou, resp. by cyklistov zreteľnejšie upozorňovali na zvýšenú pozornosť. 

3749/2023 - Pán Petrík : Navrhujeme predĺženia zábrany na cyklotrase v priestore, kde

 

Orechovský potok preteká popod cyklotrasou.  
Obdobne pre zvýšenie bezpečnosti by sme navrhovali o niekoľko polí predĺžiť zábradlie, ktoré je o 
cca 200 metrov vyššie, t.j. v priestore, kde Orechovský potok preteká pod cyklotrasou (viď obr. 
č.5), nakoľko aj tu pri malej nepozornosti hrozí nebezpečenstvo pádu do hlbokého, kameňom 
obloženého koryta potoka s rizikom fatálneho úrazu. 

3750/2023 - Pán Petrík : A ešte opätovná otázka ohľadom odpovede č.3620 Ing. Múdrej  z VMČ

 

Západ 31.1.2024 k pripomienke: „Osadenie dopravnej značky na obmedzenie rýchlosti na 30 km, 
vo vymedzenom úseku v časti ulice Hanzlíkovská“ bola odpoveď smerovaná k alternatívnemu 
riešeniu vybudovania chodníka, čo vieme, že je skôr nereálne. Pripomienka občanov bola 
primárna smerovaná k možnosti osadenia dopravnej značky, čo však v rámci stanoviska nebolo 
zodpovedané. 

3751/2023 - Pán Vasko : Požadujeme opravu chodníka na ulici Kvetná oproti Železničnému

 

učilišťu. Vzhľadom na nedostatočnú šírku chodníka odporúčame jeho rozšírenie o priľahlý zelený 
pás. Ulica je v súčasnosti zjednosmernená, parkujú tam všetci. Študenti bývajúci na internátoch 
idúci zo stanice a na stanicu chodia po ceste. Chodník má cca 50 rokov, je to rozpadnutý liaty 
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asfalt a betón, nebol nikdy opravovaný. Je tam úzky pás určený na vegetáciu. Je orientovaný na 
juh, koncom mája je tam vegetácia spálená. 
Pán Barčák : Zaradíme ho do zásobníka opráv. Chodník je ale občanmi veľmi málo používaný. 
Predpokladám, že v zásobníku bude mnoho chodníkov, ktoré budú mať prednosť pred týmto, 
tento rok s jeho opravou určite počítať nemôžeme. Tento rok je podľa mňa prioritou oprava ul. 
Stárka.  

3752/2023 - Pán Ševčík : Kde je zverejnený zásobník investičných akcií? 
Pán Barčák : Zásobník opráv komunikácií sa nepretržite aktualizuje. Požiadame do ďalšieho 
zasadnutia predloženie tohto zásobníka. 
Pán Paška : Komunikoval som s vedúcim UI, nedávno tam plynári robili nejakú prekládku plynu 
súbežne s cyklopruhom, bude ich urgovať, aby to zasypali a zabetónovali.    

3753/2023 - Pán Ševčík : Požadujeme dorobenie chodníka na Brnianskej ulici od PTA k

 

Stavmatu. 

3754/2023 - Pani Habánková : Požadujeme opravu vývesnej skrinky umiestnenej pri KD v

 

Zlatovciach. 
Pán Barčák : V pondelok som hovoril s Lisáčkom, na stretnutí súvisiacom so zámerom na 
inštaláciu verejného internetu v Zlatovciach, máme sa tu stretnúť po sviatkoch a preberieme si aj 
tieto veci. Zavoláme k tomu aj teba. 

3755/2023 - Pani Habánková : Požadujeme premiestnenie kontajnera na elektroodpad od KD v

 

Zlatovciach na iné vhodnejšie miesto. Niektorí ľudia ku kontajneru dávajú televízory a počítače. 
Pán Barčák : Tento problém sme tu mali už niekoľko krát, navrhnite ako občania, kam by sme ho 
mali premiestniť. K cintorínu by som to určite nedával.  
Pozemok po Bratkovi uvažujeme na vytvorenie záchytného parkoviska pre KD. Je na to projekt.   

3756/2023 - Poslanci : Požadujeme predloženie PD vnútrobloku medzi Veľkomoravskou a

 

Úspechom a PD vnútrobloku Veľkomoravská 22-40 na najbližšom zasadnutí VMČ Západ (24.4. o 
14.00 na MsÚ). 

5. Rôzne 

Pán Ševčík : Čo sa stane, ak investor na stanici nedodrží termín jej vybudovania stanovený

 

v zmluve? 
Pán Paška : V prípade nedodržania termínu má mesto právo odstúpiť od zmluvy a spätne 
pozemky odkúpiť za 1.360.000€ podľa znaleckého posudku. Táto sankcia by mala byť oveľa 
ľahšie vymožiteľná.  
Pán Barčák : Keď sa pred 12 rokmi na začiatku hlasovalo o odpredaji jediní, ktorí boli proti bol 
Vaňo a Barčák. Pocitovo sme cítili, že by bola optimálna stanica rozsahu dnešného návrhu, taká 
stanička tam mohla byť už 12 rokov.   

Pán Rožník : Chcem sa vrátiť k dobudovaniu KD a škôlky na Medňanského. Navrhujem urobiť

 

serióznu projekčnú prípravu na dokončenie celej budovy v súlade s predpismi, ktoré musí spĺňať 
aj materská škôlka aj kultúrne stredisko.  
Potom je možné rozdeliť realizáciu dostavby na etapy, aj keď to nemá technologický význam. Nie 
je podstatný názov. Bola by tam univerzálna viacúčelová sála a hlavné schodisko.  
Viem, že to bude súvisieť so schválením so schválením koncepcie kultúry, ale v tomto prípade to 
nie je len kultúrny dom. Je to jedno z mála kultúrnych stredísk s plnohodnotným využitím doobeda 
pre škôlku a poobede pre verejné aktivity. Tento objekt nemôžeme posudzovať len z hľadiska 
kultúry.   
Pán Barčák : Pokúsime sa do budúcoročného rozpočtu zaradiť financie na projekt.  
Asi v máji by malo byť zvolané spoločné rokovanie kultúrnej a finančnej komisie, kde by sa mal 
opäť učesal systém využívania kultúrnych stredísk. Ja mám na to jednu filozofiu, aby sme vytvorili 
podmienky na využívanie objektu. V tomto prípade je to stavebné dokončenie objektu bez ohľadu 



8 

 

na formu. Je otázka, či uznáme, že mesto musí zniesť náklady na takúto činnosť (ak ide o miestnu 
kultúru) rovnako, ako napríklad na verejné osvetlenie.   
Táto filozofia využitia objektu je odsúhlasená, nemá sa tu o čom rozhodovať, musíme nájsť len 
peniaze.  
Určite chceme riešenie, ktoré vychádza z prieniku záujmov oboch skupín, a podľa tvojej filozofie. 
Nemusíme nikoho presviedčať. Najdôležitejšie v tomto prípade sú financie.  

Pán Rožník : Ešte mám jednu žiadosť – dobudovanie chodníka – spojnice Istebníckej a M.

 

Slovenskej.  

Pán Vasko : Existuje systém spolupráce mesta s občanmi v tom duchu, že napríklad mesto

 

zabezpečí materiál a občania niečo vybudujú alebo opravia? 
Pán Paška : Je schválený len systém adoptívnej zelene, ale systém na princípe „akcie 
Z“ nemáme.  

Pán Barčák : Na najbližšie zasadnutie VMČ Západ (24.4. o 14.00 na MsÚ) chceme predložiť PD

 

vnútrobloku medzi Veľkomoravskou a Úspechom oproti bývalej vrátnici OZETY a PD vnútrobloku 
Veľkomoravská 22-40. Tento návrh bol prerokovaný s občanmi s pripomienkami, druhá akcia je 
v spolupráci súkromného investora a mesta. Projektoval to Ing. Matečný. Na túto už máme na 
tento rok peniaze.    

Pán Ševčík : Pán Barčák, chcel by som vedieť, čo považujete za pozitívne na odpredaji pozemku

 

pri futbalovom ihrisku spoločnosti Lutrans. Prečo ste hlasovali za jeho odpredaj? 
Pán Barčák : Pozemok na ktorom je jestvujúci vjazd z Bratislavskej k ihrisku, v žiadnom prípade 
nepredáme, aby sme neprišli o možnosť prístupu. Lutrans nemá bez nášho pozemku možnosť 
prístupu na svoj pozemok. Preto sme dali naceniť štúdiu zámeru, ktorá rieši prístup na pozemky 
vrátane spevnených plôch, premostenia. Výhodné na tom je zabezpečenie oficiálneho prístupu 
s parkovaním pre futbalový štadión aj pre potreby cintorína. Realizácia v tom prípade môže byť 
hotová do roka. V opačnom prípade pri zámere na realizáciu v réžii mesta prípadne vrátane 
záchytného parkoviska by bol vjazd riešený cez pozemok LUTRANSu a výjazd cez mestský 
pozemok, čo by dramaticky zmenšilo využiteľnosť nášho pozemku a posunulo by realizáciu o 5 
rokov. Zároveň by sme museli nájsť financie na projekt a realizáciu. Podklady budú na útvaru 
majetku mesta.      
Pán Ševčík : Projekt predložený LUTRANSom nerieši prístup pre peších k autobusovej zastávke 
a futbalovému štadiónu.   
Pán Barčák : Tu ide o celkový zámer, tieto detaily sa dajú doriešiť pripomienkovaním projektu, 
napríklad doplnením chodníka k zastávke MHD. 

Pán Rožník : Od kedy bude sprevádzkovaný klub dôchodcov na Istebníckej?  
Pán Paška : Pani Hajná má kontakt na zamestnanca úradu, ktorý môže dať na požiadanie kľúče. 
Od minulého utorka si tam môžu sťahovať veci. V zásade nič nebráni jeho užívaniu.   

6. Záver 

Na záver predsedajúci VMČ Západ pán Barčák ukončil zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu 24.4.2024 o 14.00 na MsÚ 
v Trenčíne.  

Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga                                                                       Martin Barčák 
V Trenčíne dňa 27. 3. 2024                                                             predsedajúci VMČ Západ 


